



25th September 2017

Secondary Activities and Materials (SAM)

Dear Parents,

Based on parents' feedback, Latifa Secondary School will this year be introducing a one-time Secondary Activities and Materials (SAM) fee for students in Year 7. This will be a single payment from each student to cover educational support materials needed for the new school year along with any educational visits that are planned to occur during the year. This will replace the individual requests that have previously been sent out at various times during the year.

Most parents will be familiar with this system from Latifa Primary School, which it has been running successfully for two years. This single fee collection ensures a more convenient and time efficient process for parents and staff.

Your daughter's Secondary Activities and Material fee will include items from the following:

- Students Filofax Planner

These are designed to help your daughter plan her work and incorporate lots of useful information about school procedures and systems for both you and your daughter. The filofax also allows us to keep you well informed about your daughter's homework and performance and is a great way to communicate with your daughter's teachers in both English and Arabic.

- Advance Educational Visit Payment

An annual cost of all pre-planned educational visits for Year 7 has been estimated, based on recent records. Please be aware that, should an unscheduled, valuable opportunity suddenly become available to our students, we may possibly need to request additional funds to cover this.

- Annual subscriptions to online learning programmes for many different subjects

These programmes have proved to be very successful in motivating students, both at home and at school. They provide a personalised learning programme, and when used correctly, have resulted in improved progress.

- Important small items

This covers important small items that may be needed during the year.



25 سبتمبر 2017

الأنشطة والمواد التعليمية للقسم الثانوي (SAM)

أولياء الأمور / الكرام

تحية طيبة وبعد،

بناءً على ملاحظات أولياء الأمور، ستقوم مدرسة لطيفة هذا العام بتقديم نظام لتحصيل رسوم الأنشطة والمواد التعليمية للقسم الثانوي (SAM) على دفعة واحدة. تغطي هذه الدفعة تكاليف المواد التعليمية اللازمة لكل طالبة على مدار العام الدراسي الجديد بالإضافة إلى تكلفة جميع الرحلات التي تم التخطيط للقيام بها خلال العام. وسيكون هذا النظام بدلاً من الرسائل الفردية الخاصة بالأنشطة التي اعتمدت على استلامها سابقاً في أوقات مختلفة خلال العام. كما أن معظم أولياء الأمور من الذين لديهم أولاد في مدرسة راشد الابتدائية على معرفة بهذا النظام الذي يطبق هناك بنجاح. سيتم استلام هذا المبلغ كدفعة واحدة لضمان توفير الوقت على أولياء الأمور والعاملين في المدرسة. تشمل رسوم الأنشطة والمواد التعليمية للقسم الثانوي الخاصة بابتكم الآتي:

● المفكرة اليومية الخاصة بالطالبات

تم تصميم هذه المفكرة لإيقانكم على دراية كافية بخصوص قراءة ابتكم وواجبها المدرسي وأدائها في المدرسة أسبوعياً. لذا يرجى الاطلاع عليها يومياً. كما تعد هذه المفكرة وسيلة رائعة للتواصل بصورة منتظمة مع معلمات ابتكم باللغتين الإنجليزية والعربية.

● قيمة الرحلات المدفوعة مقدماً

تم تقدير تكلفة الرحلات المخطط لها على مدار السنة للصف 7 وفقاً للبيانات الأخيرة. ونرجو العلم بأنه قد نطلب منكم إرسال مبلغ إضافي إذا أتيحت للطالبات أية فرصة قيمة بصورة مفاجئة ولم يتم التخطيط لها.

● الاشتراكات السنوية لبرامج الإنترنت التعليمية لعدة مواد مختلفة

لقد وجد أن هذه البرامج قد أثبتت نجاحاً كبيراً في تحفيز الطالبات سواء في المنزل أو في المدرسة، حيث توفر برنامجاً للتعليم الشخصي، وتؤدي إلى تحقيق التقدم في حالة استخدامها بشكل صحيح.

● أغراض صغيرة مهمة

تشمل هذه الرسوم تكلفة الأغراض الصغيرة الضرورية ستحتاجها الطالبات خلال السنة.



Please note that the calculated cost of educational visits is necessarily an estimate. Any funds left over at the end of the school year will be carried through as a credit and deducted from the total amount due next school year for each year group.

The SAM (Secondary Activities and Materials) fee for Year 7 is Dhs. 925, details below.

My Maths	Kerboodle	Accelerated Reader	Filofax	Active Learn	Educational Visits Various	Small items	Total cost
35dhs	25dhs	30dhs	60dhs	25dhs	700dhs	50dhs	925

Please send the SAM payment for your daughter in a sealed envelope labelled with her name and form. The envelope should contain the exact amount of money required. We kindly request that payments be received **by Thursday, 28th September 2017.**

Should you have any comments or questions about the Secondary Activities and Materials (SAM) fee, please contact Mrs Bell or myself.

We thank you in advance for your co-operation and support of this new initiative.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH
Headteacher

DBF/GL/2.SAM



يرجى العلم بأن حساب تكلفة الرحلات التعليمية يتم بشكل تقديري، لذا سيتم ترحيل أي مبلغ متبقي في نهاية العام الدراسي لحساب العام الدراسي القادم على أن يتم خصمه من التكلفة الإجمالية المطلوبة حينها لكل مرحلة دراسية. وسيكون تكلفة الأنشطة والمواد للصف 7 في القسم الثانوي 925 درهماً وكما موضح أدناه

إجمالي التكلفة المطلوبة (بالدرهم)	أغراض صغيرة	الزيارات المدرسية المختلفة	برنامج "أكتيف ليرن"	المفكرة المدرسية	برنامج "أكسيلير ابتد ريدير"	برنامج "كبرودل"	برنامج "ماي مات"
925 درهماً	50 درهم	700 درهم	25 درهم	60 درهم	30 درهم	25 درهم	35 درهم

نرجو منكم إرسال المبلغ المطلوب قبل يوم الخميس الموافق 28 سبتمبر 2017 في ظرف مغلق مكتوب عليه اسم وصف ابنتكم، على أن يحتوي على المبلغ المحدد فقط (إجمالي التكلفة).

إذا كان لديكم أية ملاحظات أو استفسارات بخصوص رسوم الأنشطة والمواد التعليمية للقسم الثانوي (SAM)، الرجاء الاتصال بي شخصياً أو بالسيدة بيل. نشكركم مقدماً على تعاونكم معنا من أجل دعم هذه المبادرة الجديدة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الآنسة ديبرا فورسايث
مديرة المدرسة
MAB/GL/2.